

Date: September 11, 2025

التاريخ: 11 سبتمبر 2025 م

Subject: Withdrawal of Proposed Share Buy-Back Program

الموضوع: سحب مقترح إعادة شراء أسهم البنك

Further to our previous announcements dated January 29, 2025, Bank Nizwa SAOG wishes to inform the market and its valued shareholders of the formal withdrawal of the previously proposed share buy-back program.

إشارةً إلى الإفصاح الصادر بتاريخ 29 يناير 2025م، يود بنك نزوى ش.م.ع. أن يُحيط المساهمين الكرام عن سحب برنامج إعادة شراء أسهم البنك الذي سبق الإعلان عنه.

This decision was made following the Board of Directors' meeting on July 31, 2025, which approved a new strategic capital plan. The Board has determined that the priority has shifted towards a plan designed to fuel the bank's next phase of organic growth and solidify its market leadership.

ويأتي هذا القرار بعد اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 31 يوليو 2025م، والذي أقر خلاله خطة استراتيجية جديدة لرأس المال، حيث ارتأى المجلس منحها الأولوية نظراً لأهميتها في دعم المرحلة المقبلة من مسيرة النمو وتعزيز المكانة الريادية للبنك في السوق.

The new strategic direction involves strengthening the bank's capital base through an OMR 60 million Additional Tier 1 capital program. This initiative is considered more aligned with our long-term objectives and is earmarked to expand our market share across wholesale, government, and retail businesses.

وترتكز هذه الاستراتيجية على تعزيز قاعدة رأس مال البنك عبر برنامج لإصدار رأس مال إضافي من الشريحة الأولى بقيمة تصل إلى 60 مليون ريال عُمانى. ويُعد هذا البرنامج أكثر توافقاً مع الأهداف الاستراتيجية طويلة الأجل للبنك، والذي خُصص لدعم خطط التوسع في قطاعات الأعمال الحكومية، وقطاع المؤسسات الخاصة، وقطاع الأفراد.

We believe this strategic capital raise will enhance our resilience, allow us to seize new opportunities, and ultimately deliver superior value to our shareholders and the community.

ويؤكد مجلس الإدارة أن هذه الزيادة في رأس المال ستُسهم في تدعيم متانة البنك، وتعزيز قدرته على اقتناص الفرص المستقبلية، وتحقيق قيمة مستدامة للمساهمين والعملاء والمجتمع.

Consequently, the share buy-back program will not be pursued. We thank the regulators for their continued support and guidance.

وبناءً على ما تقدم، فلن يتم المضي في تنفيذ برنامج إعادة شراء الأسهم المعلن عنه سابقاً. ويتوجه بنك نزوى بجزيل الشكر والتقدير إلى الجهات التنظيمية الموقرة على دعمها المتواصل وتوجيهاتها السديدة.

Kind regards,

أطيب التحيات،

For **Khalid Al Kayed**
Chief Executive Officer

عنى **خالد الكايد**
الرئيس التنفيذي

